

20-летие кафедры административного и финансового права Академии ФСИН России

Павлова Людмила Владимировна,
*начальник кафедры с июня 2015 г. по февраль 2020 г.,
в настоящее время — начальник НИЦ-1 ФКУ НИИ ФСИН России,
кандидат юридических наук, доцент
119991, г. Москва, ГСП-1, ул. Житная, дом 14
E-mail: Lyupavlova@yandex.ru*

Панин Юрий Иванович,
*начальник кафедры с декабря 2004 г. по февраль 2006 г.,
в настоящее время — доцент кафедры административного и финансового права
Академии права и управления Федеральной службы исполнения наказаний,
кандидат юридических наук, доцент
390000, г. Рязань, ул. Сенная, дом 1
E-mail: avtor@lawinfo.ru*

Статья посвящена коллективу кафедры административного и финансового права Академии права и управления Федеральной службы исполнения наказаний. Рассматриваются история кафедры, ее персональный состав, работа профессорско-преподавательского состава по обеспечению учебного процесса академии, его научная и издательская деятельность.

Ключевые слова: Академия права и управления Федеральной службы исполнения наказаний, кафедра административного и финансового права, юридический факультет, преподаватель, курсант, студент.

The 20th Anniversary of the Department of Administrative and Financial Law of the Academy of the FPS of Russia

Lyudmila V. Pavlova
*Department Head from June 2015 to February 2020
at present: Head of Research Center No. 1
of the Federal State Institution Research Institute of the Federal Penitentiary Service of Russia
PhD (Law), Associate Professor*

Yury I. Panin
*Department Head from December 2004 to February 2006
at present: Associate Professor of the Department of Administrative and Financial Law
of the Academy of the FPS of Russia
PhD (Law), Associate Professor*

The article is dedicated to the staff of the Department of administrative and financial law of the Academy of law and management FSIN of Russia. Discusses the history of the Department, its members, the work of the faculty to ensure the educational process of the Academy, its scientific and publishing activity.

Keywords: Academy of law and management of Federal service of corrections, the Department of administrative and financial law, law faculty, lecturer, student, student.